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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. szeptember 26-

án 16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő   

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

   Terbéné Szabolcsi Györgyi   hatósági csoportvezető 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Megjelentek:  dr. Gasztonyi László  ügyvéd 

(a 2. napirendi ponthoz)   

 

Kiss Mária    könyvvizsgáló  

(az 1, 2, 5. napirendi ponthoz)   

 

Nagy Ottó   Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(az 5. napirendi ponthoz)   

 

Sipos Szilvia    pénzügyi csoportvezető 

(az 1, 2. napirendi ponthoz)   

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen, a ciklus 

utolsó testületi ülésén. Megállapítom, hogy 6 fő képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen 

van, az ülés határozatképes. Napirend előtti felszólalásra Miskolczi Ferenc alpolgármester úr 

kért szót. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tisztelt Képviselő-testület! Tisztelt Polgármester Asszony, 

Tisztelt Vendégek! Polgármester asszony az előbb említette, hogy ez az utolsó testületi ülés 

ebben a ciklusban, aminek az időtartama 2019 ősz és a mai napig 2024. szeptemberi ülés. Ebben 

a ciklusban jól végeztük-e a dolgunkat, jól dolgozott-e a Képviselő-testület megítélés kérdése. 

Bizonyára vannak a lakosság között sokan olyanok, akik azt mondják, hogy igen, jól 

csináltátok, szép volt fiúk, lányok. Van olyan is, aki azt gondolja, hogy lehetett volna jobban is 

csinálni. Mit nem lehet jobban csinálni? Bizonyára van egy réteg, aki az mondja, hogy hát ez 

sem készült el, ez sem, csak a hiányosságokat látja. Valószínű a legnagyobb csoport az, aki nem 

foglalkozik a közügyekkel, úgyhogy közömbösen hagyja. A napirendi pontok között szerepel 

a tájékoztató az önkormányzat 2020-2024 gazdasági programjának végrehajtásáról. Pontonként 

kiértékelve, hogy teljesült vagy nem. Szerintem egész jó, de majd a testület megbeszéli 

menetközben. Úgy gondolom, hogy mivel a Képviselő-testület többsége folytatni fogja a 

következő ciklusban is, azért a választás megmérettetés is volt, mégsem végeztük rosszul a 

munkánkat.  

Van most egy másik fordulat is. Az első Képviselő-testület Pétfürdőn a különválás után 1997. 

októberében alakult.  

 

Horváth Éva polgármester: November.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: November. Köszönöm a helyesbítést. Azaz 27 évvel 

ezelőtt. Azóta a Képviselő-testület vezetője egyfolytában Horváth Éva polgármester asszony és 

ez a hosszú idő az országban is kiemelkedő. Horváth Éva 7 polgármester választáson nyerte el 

független képviselőjelöltként, polgármesterjelöltként párttámogatás és különösebb 

támogatócsapat nélkül a polgármesteri tisztséget. Amíg indult, legyőzhetetlen volt. Éva nem 

indult a ’24-es választáson, befejezi a polgármesteri tevékenységet. A napirend előtti felszólalás 

időkereteket határol be, ezért hosszabban nem tudom méltatni jelen pillanatban. Azt szeretném 

elmondani, hogy kedves Éva, köszönjük ezt a 27 évet, tevékenységed teljesen összeforrt 

Pétfürdő történetével kitörölhetetlenül. Reméljük, hogy nem vonulsz vissza teljesen a 

közügyektől, a közélettől és hosszú, jó egészséget kívánunk. (Alpolgármester úr átad egy 

csokor virágot.) 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm szépen! 

Folytassuk tovább a munkával. Ismertetem a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban 

szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel küldtem ki egy előterjesztést, de ezt a tegnapi napon visszavontam.  

Volt még egy sürgősséggel kiküldött előterjesztés, a lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Krausz Jánosné) (131/2024.).  

Napirenddel kapcsolatban van hozzászólás? Nem volt.  

A zárt ülésről kell döntenünk. Aki egyetért azzal, hogy a sürgősséggel kiküldött „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Krausz Jánosné)” tárgyú 

előterjesztést zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

168/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 
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Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Krausz Jánosné)” tárgyú, 131/2024. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Szedmák Szabolcs)” 

tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

169/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Szedmák Szabolcs)” tárgyú, 118/2024. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Szabó Szeverin)” tárgyú 

előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

170/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Szabó Szeverin)” tárgyú, 122/2024. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 
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Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása (125/2024.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (120/2024.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) Költségvetést érintő előirányzat módosítás (126/2024.) 

5.) Beszámoló a Pétkomm Kft. 2024. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről 

(121/2024.) 

6.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (119/2024.) 

7.) A Humán Bizottság beszámolója a hatáskörébe utalt támogatási pénzek felhasználásáról 

(127/2024.) 

8.) Mansion Solar Kft. kérelme (130/2024.) 

9.) Önálló képviselői indítvány Nagyné Szigeti Mária részéről: Polgármester 2024. évi 

jutalmazása (129/2024.) 

 

Tájékoztatók:  

1.) Beszámoló Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2020-2024. évi gazdasági 

programjának végrehajtásáról (128/2024.) 

2.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (124/2024.) 

3.) Utcakereszteződések felmérése (123/2024.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolom a 4.) napirendi pontot előre venni, mert befolyásolja a 

költségvetés módosítását. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

1.) Költségvetést érintő előirányzat módosítás (száma: 126/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

171/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024 évi 

költségvetésében a „zöldterület-kezelés” szakfeladat dologi kiadásait 

3.000 ezer forinttal megemeli az általános tartalékkeret terhére. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

2.) Az Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása  

(száma: 125/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm könyvvizsgáló asszonyt. Kiegészíteni 

való? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

10/2024.(IX.27.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről 

szóló 1/2024.(II.23.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 120/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú elfogadásra javasolja a 

határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

172/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

141/2024.(VI.27.), 152/2024.(VIII.29.), 153/2024.(VIII.29.), 

154/2024.(VIII.29.), 156/2024.(VIII.29.), 159/2024.(VIII.29.), 

160/2024.(VIII.29.), 161/2024.(VIII.29.), 163/2024.(VIII.29.), 

164/2024.(VIII.29.),          166/2024.(VIII.29.),             167/2024.(VIII.29.). 
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4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus végén volt testületi ülésünk, nem sok idő telt el.  

Liszt Ferenc utca 5. Társasház. A kivitelezés befejeződött. Utólagos kisebb javítások vannak 

folyamatban. Ami fontos, hogy helyeztek el mérőpontokat az épületre a kivitelezés 

megkezdésekor, illetve a cölöpözés után és a visszaméréseket meg kell csinálni. Ezeknek az 

ellenőrzése, kiértékelése van folyamatban. Ha azt mondja, hogy minden rendben, az épület 

mozgása megállt, akkor lehet megtartani a teljeskörű műszaki átadás-átvételt, ami még nem 

történt meg és mehet a visszaköltözés.  

KEHOP szennyvíztelep. A telep üzemel gond nélkül. PR zárás 2024. szeptember 30-án hétfőn 

lesz. Aktiválni még nem tudjuk, mert az engedélyezési eljárás a Bakonykarszt kezében van és 

hétfőn fogom megtudni hol tart, mikor lesz üzembe helyezve. A másik a vagyonkataszter, a 

főkönyv és a mindenféle nyilvántartások egyezőségét kell vizsgálni. Itt egy olyan 

tulajdonviszony áll fenn, hogy a 0280-as földterület tulajdonosa a Nitrogénművek Zrt-é, a 

létesítményé mi vagyunk. A régiek a mi tulajdonunk. Az új létesítménynek a tulajdoni lapra 

való rávezetését nem tudom, hogy meg kell-e csinálnunk, ki csinálja meg. Előbb-utóbb át kell 

adni a társulásnak a vagyonelemet, de ha nem tudjuk bizonyítani a tulajdonunkat, akkor nincs 

mit átadni. Ha a földterület a mienk lenne nem lenne ilyen gond, a térképen be kellene jelölni 

azokat a létesítményeket, ami a mienk. Amikor az adásvétel volt a Nitrogénnél, a földterületet 

nem volt hajlandó átadni, így peresítve voltak a műtárgyak és ez a tulajdoni lapon megjelent. 

Most a tulajdoni lap úgy áll, hogy a 0280-as terület a Nitrogénművek tulajdona és a régi 

létesítményelemek vannak felsorolva, hogy azok a mi tulajdonaink. Az új létesítményelemei 

nem lettek bemérve és nevesítve a földhivatali átjegyzés. Ez is hétfőn lesz, hogy az irányító 

hatóság ezt, hogy gondolja, mivel ezek ők tisztában vannak, mert a vízjogi létesítési engedélyt 

is ők intézték, ahol a tulajdoni lapot be kellett csatolni és a mi nevünkre van. Még lesz vele 

munka. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Valószínű az lesz a kimenetele, hogy a földterület marad a 

Nitrogéné, az összes létesítmény meg az önkormányzaté.  

 

Horváth Éva polgármester: Az összes létesítmény biztos az önkormányzaté, mert a mi 

nevünk alatt futott a finanszírozás. Más dolog, hogy egy fillérünk nincs benne, mert uniós meg 

állami támogatásból létesült. Hogy ezt, hogy lehet lepapírozni, hogy a vagyonkataszterbe 

bekerülhessen a mienkbe, aztán a pénzügy át tudja vinni a főkönyvébe és a kettőnek stimmelnie 

kell. Az értéke megvan, számszaki és műszaki akadálya nincsen. Ez még idő lesz. 

A kormányablak busz szeptember 3-án itt volt, október 3-án is jön. 

Szeptember 6-án hiánypótlást kértek a tó vízjogi üzemeltetési engedélyezéséhez. Ezt pótoltuk. 

Szeptember 24-én megérkeztek az elnyert facsemeték, az ültetésük megtörtént a temetőben.  

Kisebb munkák:  

Megrendeltük a 2024 évi adventi díszkivilágítást. 

Megrendeltük az Ifjúsági Tó híd világítás felülvizsgálatát. 

Az Ifjúsági tó sportpálya felöli oldalán kivágattuk a hosszában kettéhasadt fűzfát. 

A Sugár út járda- és kerékpárút mentén elvégeztettük a napelemes lámpák körül a fák 

gallyazását. 

Árajánlatot kértünk az alábbi helyeken az utcabútorok karbantartására: Szent István park, Liszt 

Ferenc utca 1-7. házak mögötti terület. 
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5.) Beszámoló a Pétkomm Kft. 2024. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről 

(száma: 121/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét.  

A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Könyvvizsgáló asszony? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Köszönöm, nincs kiegészíteni valóm.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 4. oldalon írjátok, hogy az aktivált saját teljesítmény még 

nem volt 7. hóig, ez meg fog jelenni. Ez fog javítani az eredményen? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Javulás lesz. Jövő héten csütörtökön lesz a műszaki 

átadás és utána kezdjük összerakni a dokumentációkat. Valószínű, hogy októberi zárás után már 

deaktiválásra kerül. Olyan szinten javít, hogy megjelennek azok az órák a beruházás sorokon, 

amit saját kivitelezésben csináltunk. Az eredmény nagyságához nem sokat tesz. Érdemben nem 

változik.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 6. oldalon írtok a kibervédelemről. Először van a kockázati 

tényezők felmérése, utána majd lesz az auditálás az egészről. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Pontosan mi lesz a sorrend, azt meglátjuk. Először 

visszaigazolják a bejelentkezésünket, majd besorolnak minket valamelyik kategóriába. Készen 

van a kockázatelemzés. Azokat a tételeket, amiket így is, úgyis meg kell csinálni, és nem volt 

nagy költségvonzata, azokat megcsináltuk, illetve a szoftvereknél is, amit kellett rendbe tettük. 

Várjuk a következő lépést.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt mind magatok csináltátok? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Segítséggel. Aki az állami támogatást biztosítja, a 

veszprémi cég segítségével. A következő, hogy december 31-ig szerződést kell kötnünk egy 

olyan céggel, aki jogosult az auditálásra. Most előkészülünk a következő évre, még idén nem 

történik meg az auditálás.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Beregisztráltatok? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Igen.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kaptatok visszajelzést? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Még nincs visszaigazolás.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Még az sem biztos, hogy érintettek lesztek.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ha a jogszabályt betűről betűre olvasom, akkor 

érintettek vagyunk. Ha privát tulajdon lenne, akkor kkv-nek minősülnénk, és akkor 

valószínűleg mentesülnénk. Mivel önkormányzati tulajdonban vagyunk, nem mentesülhetünk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A szóbeli beszámolóban elég sok feladatot jelöltél meg a 

tóval kapcsolatban. Írod, hogy az algásodás eléggé előre haladott, és a déli részén a tónak nagy 

lerakódás van, a meder tisztítás is aktuális lesz hamarosan. Az oxigén pótlásról is gondoskodni 

kellene. Ez lett megállapítva?!  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem én írtam, a Kőrösi Tamás ért hozzá, ő állította 

össze. Én csak megnéztem és bólintottam, hogy rendben van. Nagy sok olyan dolog van benne, 

ami ismétlődő a korábbi beszámolókból. Ezek olyan feladatok, amiket ideig-óráig lehet odázni, 

de előbb-utóbb lépni kell.  

 

Horváth Éva polgármester: A tó üzemeltetési engedélyének a megújítása téma, és nyilván a 

vízügyi hatóság is elő fogja írni a tisztítást. Attól a pillanattól kezdve nincs elodázás, hanem 

kötelező feladat lesz. Ez is elég bonyodalmas lesz. 10-15 évente meg kell csinálni. A tó 13 éves.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Az igazán nehéz feladat amiatt van, hogy amit 

kiszedünk iszapot, azt ideig-óráig, majd véglegesen el kell helyezni és emiatt ódzkodnak azok 

a kivitelezők, akik ilyennel foglalkoznak. Nem csak pénzügyi kérdés, hanem kivitelezői 

oldalról is kérdés.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

173/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. 2024. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről szóló 

beszámolót elfogadja. 
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6.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (száma: 119/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

174/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Veszprémi Tankerületi Központ vezetője által 2024. szeptember 3-án 

véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező felvételt biztosító 

Horváth István Általános Iskola felvételi körzethatárának megállapítására 

vonatkozó tervezettel – amelyben a Horváth István Általános Iskola 

kötelező felvételi körzete Pétfürdő település közigazgatási területe – 

egyetért. 

 

Pétfürdő Nagyközség Jegyzőjének adatszolgáltatása szerint a jegyzői 

nyilvántartásban szereplő, pétfürdői lakóhellyel, ennek hiányában 

tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos helyzetű, általános iskolába járó 

gyermekek létszáma: 12 fő   

 

Határidő a határozat megküldésére: 2024. október 15. 

Felelős: Polgármester 

 

 

7.) A Humán Bizottság beszámolója a hatáskörébe utalt támogatási pénzek 

felhasználásáról (száma: 127/2024.) 

Előterjesztő: Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

175/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatnak Képviselő-testülete a Humán 

Bizottságnak a hatáskörébe utalt támogatási keret – 2024. szeptember 19-

i állapot szerinti – felhasználásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

 

8.) Mansion Solar Kft. kérelme (száma: 130/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Kft. jogi képviselőjét.  

A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi módosítással: 

„Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi együttműködési 

szándékát a Mansion Solar Kft. beruházásában létesítendő fotovoltaikus erőmű projekt 

megvalósításában. A projekt megnyitásának elősegítésére kezdeményezi a Település Rendezési 

Tervben a 0279/1 helyrajzi szám alatt nyilvántartott „legelő és út” megjelölésű ingatlan 

átsorolását „különleges beépítésre nem szánt terület” minősítésre, ha a hatályos jogszabályi 

feltételek mentén ez kivitelezhető.” 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottsági ülésen meghallgattuk ügyvéd urat elég hosszasan. 

Esetleg ahhoz kiegészíteni való van-e még? 

 

dr. Gasztonyi László ügyvéd: Tudnék sokat beszélni róla, de ha van konkrét kérdés, akkor 

válaszolok.  

 

Horváth Éva polgármester: A levélben minden le van írva. A Településfejlesztési Bizottság 

úgy gondolja, hogy ezt fel kell karolni. Én leszek, aki nem fogom megszavazni ezt a módosított 

javaslatot. Nem az elv ellen van kifogásom, hanem a következő testületre háruló 

elkötelezettség. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nincs elkötelezettség.  

 

Horváth Éva polgármester: Szeretném megmutatni, mert egyértelműen mezőgazdasági 

övezetre vonatkozik a településrendezési eszközök felülvizsgálata. Az érvényes rendezési 

tervünk, ami most van, abban nem csak mezőgazdasági terület van, hanem erdő is. Ettől kezdve 

kicsit keményebb dió. Fokozottan bejön az, hogyha ez nem lesz, akkor hol. Én csak szeretném 

felhívni a következő Képviselő-testület figyelmét, hogyha ezt támogatja úgy, ahogy kéri a Kft., 

akkor a rendezési terven… (nem fejezte be a mondatot) Nem biztos, hogy sikerül, tudniillik 

közvetlen szomszédos az a terület a szennyvízteleppel. Annak pedig van védőövezete, ami 

pedig csak véderdővel óvható meg. Lesznek problémák, gondok. Nem kívánok részletesen 

belemenni, mint a Településfejlesztési Bizottság ülésén. A fenntartások bennem továbbra is 

megvannak. A testület javaslatát kénytelen leszek elfogadni és ez úton kell továbbmenni a 

következő Képviselő-testületnek.  
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Volt egy módosító javaslat, aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

176/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete kifejezi 

együttműködési szándékát a Mansion Solar Kft. beruházásában létesítendő 

fotovoltaikus erőmű projekt megvalósításában. A projekt megnyitásának 

elősegítésére kezdeményezi a Település Rendezési Tervben a 0279/1 

helyrajzi szám alatt nyilvántartott „legelő és út” megjelölésű ingatlan 

átsorolását „különleges beépítésre nem szánt terület” minősítésre, ha a 

hatályos jogszabályi feltételek mentén ez kivitelezhető. 

 

Határidő: 

A határozat megküldésére: 2024. szeptember 27. 

A megvalósíthatóság vizsgálatára: a településterv készítési eljárás során 

folyamatosan 

                              

Felelős:  

A határozat megküldésére: Polgármester  

A tervezési szakasz során a megvalósíthatóság vizsgálatára: Települési 

főépítész   

 

 

9.) Önálló képviselői indítvány Nagyné Szigeti Mária részéről: Polgármester 2024. évi 

jutalmazása (száma: 129/2024.) 

Előterjesztő: Nagyné Szigeti Mária képviselő 

 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

Abban kérem a képviselőtársaim támogatását, hogy szavazzák meg a polgármester asszony 

jutalmát.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

177/2024.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. 

szeptember 30-án leköszönő polgármestert 2024. évi munkájának 

elismeréséül 780.000.- forint jutalomban részesíti. 

 

Felkéri az alpolgármestert, hogy a jutalom kifizetéséről intézkedjen.  

 

Határidő: a kifizetésre: 2024. szeptember 30. 

Felelős: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

 

 

Tájékoztatók:  

 

 

1.) Beszámoló Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2020-2024. évi gazdasági 

programjának végrehajtásáról (száma: 128/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottsági ülésen szóba került, hogy értékeljük magunkat. El 

kezdtem osztályozni és úgy döntöttem, hogy ez olyan négyes alá állja meg a helyét.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt kifogásoltam még a Településfejlesztési Bizottság 

ülésén, hogy ez egyszerű tájékoztatóként van előterjesztve és jobban tetszett volna, hogyha 

szavazunk róla, hogy elfogadjuk. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, csak akkor saját magunkat szavazzuk meg. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Sokszor van ilyen. A zárszámadás elfogadásakor is saját 

magunkat szavazzuk meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, de annak következményei vannak, ennek nincs, ez egy 

ténykérdés.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Amikor a gazdasági programot előterjesztetted 2020-ban, 

akkor azt megszavaztuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Persze, mert a szerint dolgozott a Képviselő-testület négy éven 

keresztül.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy gondolom, hogy amikor ezt kiértékeljük, akkor… 

(polgármester asszony közbeszól)  

 

Horváth Éva polgármester: Megveregetjük a vállunkat? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen, megveregetjük a vállunkat, hogy mit csináltunk jól 

és nem jól, mi teljesült és mi nem. Úgy gondolom, hogy elég jó arányban teljesült.  
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Horváth Éva polgármester: Ha a Képviselő-testület ezt a tájékoztatót elfogadja, akkor ezzel 

ezt a döntést hozta. Nincs észrevétel, el van fogadva.  

 

 

2.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (száma: 124/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

3.) Utcakereszteződések felmérése (száma: 123/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Volt valami a Településfejlesztési Bizottság ülésén, hogy valami 

kimaradt. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Megkérdeztem Pistát, hogy teljeskörű-e ez, mert az volt az 

érzésem, hogy nem. Több utcakereszteződés van még ezen kívül, ahonnan hiányzik a tábla, 

nem csak ez a három, amit István felsorolt. Azt mondta, hogy végignézi az összeset és ahol 

szükséges kibővíti.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt valami behajtani tilos tábla is.  

 

Béni Norbert képviselő: Egy elsőbbségadás táblát hiányolt a Bölcsődétől lefele az orvosi 

rendelő felé, a Fazekas és az Iskola utca sarkán. Felfelé nincs, lefele van.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt nézzétek meg.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A bizottsági ülésen említettem a Liszt Ferenc és a Berhidai 

út… (polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: A kivitelező is kint volt és ad árajánlatot arra.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez a piros kereszteződés.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem azért indul meg, mert piros. Ha fekete lenne, akkor is ez 

lenne. Tényleg nagyon csúnya, veszélyes. A Volánnak igaza van a levelében. Egy helyijáratos 

busz kanyarodott pont ki és az észrevétel fennáll, veszélyes. Várjuk az árajánlatot. Mielőtt a tél 

beáll, azt meg kell mindenképpen csinálni. Ez sajnos 4-5 évente elő fog jönni azokkal a 

súlyokkal, abban a kanyarban, nem tudunk mit csinálni.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Képviselői hozzászólások 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Liszt Ferenc utca 48-54-nál a parkolóban kellene 

űrszelvényezni, nagyon rálógnak a fák.  
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Horváth Éva polgármester: Az lenne a kérésem, hogyha ilyened van, egy e-mailben küld át. 

Ezeket összegyűjtjük és úgy adjuk ki a megrendelést.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért elmondanám. Volt egy kis áramdoboz a Szent István 

parkban, amiről kiderült, hogy nincs benne áram. Viszont ott van egy nagyobb áramdoboz, 

amiről eltűnt a lakat és a drót tartja. Nem tudom, hogy van-e benne áram. Azt is meg kellene 

nézni. A Liszt 11-nél csináltattunk korlátot, és ahogy a lépcsősornak vége van, teljesen 

felpúposodott a térkő, balesetveszélyes. Nagy ásások mennek Pétfürdőn most. Géppel ásnak. A 

fák gyökereit elvágják. Lehet tavasszal egy csomó fánk meg fog halni.  

 

Horváth Éva polgármester: A fák nagy része kibírja.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Reméljük. Ezek 30 éves fák.   

Nem tudom, hogy észrevettétek-e képviselőtársak, hogy a… ugye Béni Norbert 

képviselőtársam elkezdte a levelezést a vasúttal és a 3. vágány mellett a murvás peront 

leaszfaltozták. Szerintem nem jó irányba megy az egész. Utána kellene nézni, nehogy ebből baj 

legyen. Tudok egy lakossági levelezésről, ahol rákérdeztek erre a dologra, amiben az van leírva, 

hogy egy 150 méteres szakaszon megcsinálják ezt az aszfaltozást és sem emberi erőforrásuk, 

sem anyagi erőforrásuk nincsen a peronra. Tudják, hogy szükség lenne, elismerik. Ütni kellene 

ezt a vasat. Nem logikus, hogy először aszfaltozok, utána egy vasbeton szerkezetet építek rá. 

Valahogy dűlőre kellene jutni.  

 

Horváth Éva polgármester: Feladat, lehet írni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Erre nem jött válasz? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Az jött, hogy megvizsgálják.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Rá kell kérdezni még egyszer.  

 

Horváth Éva polgármester: Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

16.37 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

K.m.f. 

   

 

 

             Horváth Éva  sk.                   Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


